
Møde virtuelt 14. april 2022. 

Ref.: Per Rømer 

Økonomi: Gennemgået og taget til efterretning. 

FO økonomi: Bløder lige nu. der er samlet set 68 færre børn i FO-tilbud sammenlignet men 
samme tid sidste år. Corona er en del af forklaringen - kvaliteten i tilbuddet spiller også ind.  
 
Mødedato inden ferien: Vi finder en dato i maj. Skolebestyrelsens arbejde og suppleringsvalg 
(proces) 
 
Skolens sorg-kriseplan sendes til skb snarest. Er dd revideret i MED 
Skolens undervisningsmiljøplan er ligeledes revideret på MED. Sendes til skb sammen med 
sorgplanen 
 
Laila Bernhardsen har trukket sig fra bestyrelsen 
Bent Larsen har ligeledes trukket sig fra skolebestyrelsen 
Dette kalder på et suppleringsvalg i begyndelsen af det nye skoleår. 
 
MIni-FO er kommet godt i gang.  
 


